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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Jónak és elégségesnek tartja-e Miniszter úr az anyatejgyűjtő hálózat jelenlegi
finanszírozását?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Dr.
Kökény Mihály egészségügyi, szociális és családügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

2003. július 1 jén a váci önkormányzat - anyagi okokra hivatkozva - megszüntette a helyi
Anyatejgyűjtő Központot. Ugyanezen a napon megszűnt a környékbeli aprófalvakat ellátó
Mozgó Szakorvosi Szolgálat is .

Mindkét szolgáltatás évtizedek óta működött, a helyiek véleménye szerint magas színvonalon
és csekély anyagi ráfordítással . Ezért nem értik, miért került sor a megszüntetésükre .
Nem elszigetelt esetről van szó, hanem olyan problémáról, amely több helyen is nehézségeket
okoz az országban .

Kérdezzük Miniszter Úrtól :

Tervezik-e a közeljövőben az anyatejgyűjtő hálózat bővítését, erősítését?

Jónak és elégségesnek tartja-e Miniszter úr a jelenlegi finanszírozást?

K/5884 .

	 Írásbeli kérdés



Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . október 8 .
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